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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Melyik Balaton-parti ingatlant fogják még zsebre tenni, 
és elvenni a magyar családoktól?" 

Tisztelt Mager Andrea Miniszter Asszony!

Magyarország  magát  családbarátnak  nevező  kormánya  sajátosan  értelmezi  a  családok
támogatásának lényegét. Hány magyar családnak jó ugyanis az, ha eladják a tulajdonukat képező,
nagy értékű Balaton-parti ingatlanokat? Az Önök kiváltságosain kívül bizonyára senkinek.

Az elmúlt  években a  Fidesz-kormány szűkebb hazámban,  Somogyországban eladta  a  korábban
állami  tulajdonban  lévő  balatonboglári  Sellő  kempinget,  a  fonyódligeti  gyermektábort  és  a
balatonberényi üdülőt is.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Melyik Balaton-parti ingatlant fogják még zsebre tenni, és elvenni a magyar családoktól?

Ugye, nem a korábbi Felső-Tisza-Vidéki Vízügyi Igazgatóság üdülőjét Balatonmáriafürdőn, a hozzá
tartozó Hajóállomási szabadstrand egy részével?

Ha  ezt  megteszik,  Önök  több  ezer  négyzetméternyi  Balaton-partról  fognak  kiszorítani  olyan
családokat, akik nem tudják máshol megfizetni a borsos strandbelépőt.

Ha ezt megteszik, Önök több ezer magyar család ingyenes strandolási lehetőségét fogják elvenni,
akik ide szeretnek járni. Más balatonmáriafürdői szabadstrandokon pedig ezek után egy törülközőt
sem lehet majd leteríteni a zsúfoltságtól. 

Tisztelet Miniszter Asszonyt!



 
A balatonmáriafürdői  Hajóállomási  szabadstrandon a  Magyar  Állam,  illetve  a  magyar  családok
tulajdonában álló részt már elkerítették.

Azért tették, mert még a kormányváltás előtt el akarják adni? Igen vagy nem?  

Várom megtisztelő válaszát!

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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